



FEDERATION INTERNATIONALE DES LUTTES ASSOCIEES  
INTERNATIONAL FEDERATION OF ASSOCIATED WRESTLING STYLES

Adresse : Rue du Château 6 / 1804 Corsier-sur-Vevey / Suisse  
Téléphone : (41.21) 312 84 26 Fax : (41.21) 323 60 73 E-mail : fila@fila-wrestling.com Internet : www.fila-wrestling.com

## TO ALL NATIONAL WRESTLING FEDERATIONS

### Concerns: broadcasting rights during the 2014 senior world championship

As you know, the 2014 senior world championship will take place in Tashkent (UZB) from 8 till 14 September of this year.

So as to ensure and guarantee the execution of contracts of FILA with TV all around the world, we remind you that:

- It is formally forbidden to appoint, bring, pay or organize a film unit (television channel or independent production company) which would not benefit from the required rights, even for educational purposes.
- The only television channels allowed to film the competition are the ones which have a contract with FILA. No access will be authorized, whether it is in the competition area, the warm-up area, the weighing room or the Mixed Zone.
- Only the accredited people and the holders of a chasuble and/or a specific badge will be authorized to enter with a camera. PRESS, MEDIA, FILA badges do not allow access to the competition room with shooting equipment.
- Only the host broadcaster of the organizing country which signed the broadcasting contract with FILA has the right to broadcast the emission on their own territory (domestic rights).

We kindly request that you respect these conditions. Should you have any questions regarding these issues, you may contact FILA via email (and only via email):

Dominique Curchod – [dominique@curchod.com](mailto:dominique@curchod.com)

and

Cedric Roger – [cedric.roger@fila-wrestling.com](mailto:cedric.roger@fila-wrestling.com)

We thank you in advance for your precious cooperation and have the honor to be, M. President, yours faithfully.

Michel Dusson  
FILA Secretary General



FEDERATION INTERNATIONALE DES LUTTES ASSOCIEES  
INTERNATIONAL FEDERATION OF ASSOCIATED WRESTLING STYLES

Adresse : Rue du Château 6 / 1804 Corsier-sur-Vevey / Suisse  
Téléphone : (41.21) 312 84 26 Fax : (41.21) 323 60 73 E-mail : [fila@fila-wrestling.com](mailto:fila@fila-wrestling.com) / Internet : [www.fila-wrestling.com](http://www.fila-wrestling.com)

## A TOUTES LES FEDERATIONS NATIONALES

### Concerne: Droits de diffusion pendant le championnat du monde Senior 2014

Comme vous le savez, le championnat du monde senior 2014 se déroulera à Tashkent (UZB) du 8 au 14 septembre prochain.

De manière à assurer et garantir l'exécution des contrats FILA avec les TV du monde entier, nous vous rappelons quelques règles et points importants :

- Il est formellement interdit de mandater, amener, payer ou organiser une équipe de tournage (chaîne de télévision ou société de production indépendante) qui n'aurait pas les droits requis, et ceci **même à des fins pédagogiques**
- Seules les chaînes de télévisions qui ont un contrat avec la FILA peuvent filmer la compétition. Aucun accès ne sera autorisé, que ce soit dans la salle de compétition, la salle d'entraînement / d'échauffement, la salle de pesée et la Mixed Zone
- Seules les personnes accréditées et titulaires d'une chasuble et/ou d'un badge spécifique seront autorisés à entrer **avec une caméra**. Les badges PRESS, MEDIA, FILA ne permettent en aucun cas d'accéder avec des équipements de tournage dans la salle de compétition, la salle d'entraînement / d'échauffement, la salle de pesée et la Mixed Zone
- Seul le radiodiffuseur hôte du pays organisateur qui a signé avec la FILA le contrat de couverture et de retransmission a le droit de retransmettre l'émission sur son propre territoire (droits domestiques)

Nous vous prions donc de bien vouloir respecter ces conditions et de vous adresser à la FILA si vous avez des questions concernant la télévision, uniquement par Email à :

Dominique Curchod – [dominique@curchod.com](mailto:dominique@curchod.com)

et

Cedric Roger – [cedric.roger@fila-wrestling.com](mailto:cedric.roger@fila-wrestling.com)

En vous remerciant d'avance pour votre précieuse collaboration nous vous présentons, Cher M. le Président, nos meilleures salutations.

Michel Dusson  
Secrétaire Général de la FILA